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Geachte dames en heren, 

 

Op 7 juli 2022 heeft de informatieavond over sportpark Groenoord plaatsgevonden. Met 

deze informatiememo geef ik u mijn bespiegeling mee over hoe de bijeenkomst verliep en 

wat er is opgehaald. Daarnaast informeer ik u over het vervolgproces. 

 

Het verloop van de informatieavond sportpark Groenpark 
De informatieavond was goed bezocht. De opkomst wordt geschat op ruim 50 personen en er 
werd actief deel genomen door de aanwezige fracties, verenigingen en omwonenden. 

 

Wat is er opgehaald? 

De raad, verenigingen en omwonenden zijn geïnformeerd over de mogelijkheden om op 

sportpark Groenoord het clubgebouw, de dubbele sporthal en turnhal te realiseren. Hierbij 

zijn de resultaten van ‘de quickscan’ en het voorkeursscenario van Stichting Sportpark 

Groenoord (SSG), Lycurgus-Advendo en het college gepresenteerd. Daarnaast is het 

vervolgproces inclusief planning gedeeld. Er is verteld dat voorkeursscenario B nader wordt 

uitgewerkt. Eerst zal er een inhoudelijk voorstel komen van het voorkeursscenario waarna er 

een financiële uitwerking volgt. Door de aanwezige zijn hierover de volgende vragen 

gesteld: 

 

Vraag Rol 

Waarom wordt het inhoudelijk proces en het financiële proces in de 
planning uit elkaar gehaald, hoe moeten wij dan besluiten?  

Fractie 

Is er onderzoek gedaan naar de noodzaak tot het hebben van twee 
sporthallen op Groenoord? 

Fractie 

Is er nagedacht over het bewegingsonderwijs als de sporthallen 
gesloopt worden? 

Fractie 

Wordt er onderzoek gedaan naar licht en geluidsoverlast? Omwonenden 

Wordt er gedacht om groenoord, na gebruik af te sluiten, i.v.m. 
hangjongeren?  

Omwonenden 

Hoe worden wij betrokken bij het proces? Omwonenden 
en vereniging 

Wordt er nagedacht over professionalisering van de kantine? Vereniging 

Hoe komt onze vereniging terug op het sportpark?  Vereniging 

Als sporthal Groenoord wordt gesloopt en herbouwd. Waar moeten 
wij dan sporten? 

Vereniging 
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N.a.v. deze vragen is benadrukt dat wij aan het begin van het participatie project staan. Na de 

zomervakantie gaan wij met omwonenden en alle betrokken verenigingen van zowel de binnen 

als de buitensport, in gesprek over hun wensen en bedenkingen ten aanzien van de inhoudelijke 

invulling van sportpark Groenoord.  

Voor de buitensport geld dat naast SKRS, de verenigingen van de voetbal, handbal en hockey 

zich hebben verenigd in SSG. De overige drie buitensport verenigingen: de Tennis, Rugby en Jeux 

de boules zijn geen deelnemer van SSG maar zullen zeker worden uitgenodigd.  

 

Het vervolg 

Na de zomer starten de gesprekken met omwonenden en betrokken verenigingen. Dit om het 

college op 6 december een collegevoorstel voor te leggen over de inhoudelijke uitwerking van 

sportpark Groenoord. De planning is om tijdens de eerste oordeelsvormende raadsvergadering 

in januari 2023 de inhoudelijke uitwerking van Sportpark Groenoord te geven en in februari een 

besluitvormende vergadering.  

In mei wordt het advies ter dekking van sportpark Groenoord aan het college voorgelegd. De 

raad zal hierover in juni oordeelsvormend vergaderen en in juli besluitvormend vergaderen. Dit 

ten einde het besluit in de kadernota en begroting te verwerken. 

Zodra de raadsvergaderingen beschikbaar zijn zult u worden meegenomen in de definitieve 

planning. 

 

Gelijktijdig zal er een visie worden ontwikkeld op sport in de stad Schagen. Hier wordt gekeken 

naar hoe we omgaan met de huisvestingsbehoefte van nieuwe buitensporten in relatie tot de 

vervanging van zwembad de Wiel.  

 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Puck de Nijs 
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